
Skolebestyrelsesmøde d. 26. april 2007 
 

 

 

Referat 

 

Afbud: Lena, Peter, Jan, Aino, Klaus 

 

Ad. 1 

 

a. referatet godkendt, bemærkning, afbud sidste gang: Jan, Henrik, Klaus 

b. dagsorden godkendt 

 

Ad. 2 

 

Opfølgning på spørgeundersøgelse, vedr. kommende 0.kl, der har fravalgt skolen: 

Skrives ned og sendes til Henrik senest d. 4. maj. Videresendes til referenten, hvorefter det 

samles. Punktet tages op på næste møde. 

 

Ad. 3 

 

Skolens image: 

Spørgeskemaundersøgelsen er samlet (se hjemmesiden). Det er vigtigt at få det rubriceret 

yderligere. Hvor mange har svaret på hver årgang – tælles op og vedhæftes. 

Skal bruges til at udvælge fokusområde og arbejde med skolens image. Skal sammenholdes med 

svarene fra de 0.kl forældre, der har fravalgt skolen. Forslag om at etablere en fokusgruppe. 

Umiddelbare fokusområder: SFO, indskoling, faglighed, rengøring, mobning og 

bygningsvedligehold. 

Tages op næste gang – de to undersøgelser. 

Derefter i pæd.udvalg. 

Kommunikere ud, hvad vi gør.  

Debatmøder i klasseforældrerådene eller et cafémøde med debat – også for at få en bredere debat.  

 

Ad. 4 

 

Fusion SFO – Fritidshjem: 

Processen er i gang på ledelsesplan og personaleplan (pæd.weekend er startskuddet). 

Forældreråd og skolebestyrelse inddrages i processen. 

 

Ad. 5 

 

Udgår. 

 

Ad. 6 

 

Skolens budget: 

Vi satser på at få betalt vores gæld af med ½ mio. (+ ½ mio. – krone til krone) næste år. 



Vi er i gang med at lave det foreløbige budget. På sb-mødet d. 15/6 informeres yderligere, og det 

foreløbige budget godkendes. 

Det endelige budget laves efter 5. september. 

Orientering vedr. helhedsaftalen i august. 

 

Ad. 7 

 

Forårsfest: 

En halv idrætsdag udenfor. 

En skolekoncert i hallen. 

Kl. 10 – 15. 

Kl. 11.30 – 13: Her kan klasserne lave boder o.l. Klasserådene er overordnet ansvarlige for 

klassernes boder. 

Madsalg: Fællesbrev hvor der efterlyses forældre. Grill? Kantinebud (mulige fremtidige 

leverandører?), mad fra andre lande? Sb anbefaler fadøl og grill.  

Pris: Børn gratis, andre 30 kr. (det er en støttefest for skolegården)   

 

Ad. 8 

 

Evt. 

Henrik har været til dialogmøde: Kvalitetsrapporten – skolebestyrelse + skoleledelse. 

Kan vi bruge Radar-modellen (Jørgens) på et indsatsområde? 

 

Valgfagsudbuddet – hvorfor er det sådan? Debatten tages i skolebestyrelsen til september. 

 

Elevplaner – skole-hjemsamtaler, hvordan skal det hænge sammen. 

Det er en udviklingsproces, hvor udarbejdelsen af og brugen af elevplaner hele tiden er i udvikling. 
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